
Møtereferat etter styremøte 15.10.19 
Sted: Bakerovnsgrenda 58 

Dato: 15.10.19 

Klokkeslett: 19:30-20:40 

Deltakere: Kristoffer Nissen (leder), Jan Olav Kjøde (styremedlem), Line Victoria Bergh og Cecilie 
Ringnes (styremedlem)  

Punkter på sakslisten 
 

1. Gjennomgang regnskap og PowerOffice v/Line og Kristoffer 
Regnskapet så langt er ok ihht budsjett. Var inne i PowerOffice og så på mulighetene i programmet. 
Kristoffer har hatt kommunikasjon med Sissel H om hennes oppgaver i nytt PowerOffice ift kontrakten 
vi har med Nitschke. Vi gjør ingen endringer nå i 2019, må se det litt an fremover. Vi tar en grundigere 
gjennomgang av mulighetene og alle postene i PowerOffice på neste møte.  

2. Status strøkasser v/Kristoffer 
Kasser kjøpt inn, plassert og fylt med singel fra de gamle – utført på dugnaden. I forhold til plassering 
og snømåking til vinteren bør vi vurdere å kjøpe inn noen måkepinner og sette opp. 

3. Status nye skilt v/Kristoffer 
Innkjøpt og satt opp. 

4. Nytt infoskriv på hjemmesiden v/Kristoffer 
Infoskriv er revidert og ligger på hjemmesiden.  

5. Status vedlikeholdsplan v/Cecilie 
Jobber med saken – har bedt om flere pristilbud på både nye garasjetak og asfaltering.  

6. Teknisk status kantklippere v/Jan Olav  
En kantklipperne er ok, to virker ikke pt. De to som ikke virker vil bli forsøkt fikset. Bensin må kjøpes 
inn til dem. 

7. Mulig nytt regnskapsbyrå, ref referat forrige styremøte v/Jan Olav 
Nabogrenda bruker ABBL – de er dyrere (kr. 30.000) enn det vi betaler Nitschke (20.000). Ingen 
oppfølging videre. 

8. Vurdere tiltak for erstatning av gammelt lekestativ på lekeplassen bak tun 1 v/Jan Olav 
Lekestativet ble ikke revet på dugnaden, noen ville beholde det til vi evt setter opp et nytt. Vi finner 
pris på et nytt. 

9. Innspill til grendas vedtekter v/alle 
- regler for lading av bil 
Vi er enige i at regler for el-bil lading bør inn i vedtektene 
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10. Eventuelt 
 
Neste møte blir 10.12.19 kl. 20.00 hos Cecilie i nr. 58 

 

 

 

 

  

 

 

Gjøremål Eier(e) Tidsfrist Merknad 
Snakke med Sissel H i Nitschke 

om PowerOffice og de ulike 
postene og mulighetene 

Line Innen neste møte 10.12  

Fortsette arbeidet med å 
innhente priser på skifte av 

garasjetak og ny asfalt  

Cecilie Innen 31.12 Har vært i kontakt med 
flere, avventer tilbud 

fortløpende 

Ha dialog med E.Garen ang 
vedlikehold av to kantklippere. 

Kjøpe inn bensin til dem. 

Jan Olav Snarest  

Innhente pris på nytt lekestativ  Jan Olav 10.12  

Lage forslag til ny vedtekt ang el-
bil lading 

Kristoffer 31.12  

    

    

    

    

    

    


